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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2022-06-09, § 7 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 9 juni 2022 kl. 16.30 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justering Måndagen den 20 juni §§ 1-5, 7-34 

  

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 9 juni 2022, §§ 6, 35 

  

 

Johan Nilsson Emilia Bjuggren 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Nilsson (M) ordföranden  
Emilia Bjuggren (S) vice ordföranden  
 
Annika Elmlund (M) 
Arne Fredholm (M)   
Peter Backlund (L)   
Susanne Wicklund (C)   
Anders Göransson (S)   
Ingela Edlund (S)   
Clara Lindblom (V)   
Jonathan Metzger (V)   
   

 

 Tjänstgörande ersättare: 
Niklas Sandstedt (M)  för Bo Sundin (M) 
Joakim Rönnbäck (L)  för Hampus Rubaszkin (MP)  
Anders Edin (SD)  för Peter Wallmark (-) 
 

 
Ersättare:     
Joakim Rönnbäck (L)  
Ylva M Larsson (MP) §§ 10-35   
Maurice Forslund (KD)   
Oscar Karlsson (S)   
Ida Mohlander (S)   
Andreas Lind (S)   
Tim Schnoor (V)   
   

 

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Johan Castwall, Ann-Charlotte Bergqvist, Lena Holm, 

Anders Jonson, Sara Lundén, Alva Matsdotter och Daniel Roos, samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-8. 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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 § 7 
Ekonomisk uppföljning per maj, 2022  
Dnr E2022-00841 

Beslut 
Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

1 Exploateringsnämnden beslutar att lägga anmälan till 

handlingarna. 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 18 maj 2022. 

Nämndens behandling av ärendet  

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

Beslutsgång 

Ordföranden Johan Nilsson (M) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

Särskilt uttalande 

Anders Edin (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Det är positivt att verksamheten ger ett överskott, men på 

lång sikt bör nämnden premiera tomträtt framför 

markförsäljning. Sverigedemokraterna menar att det alltid 

ska göras noggranna överväganden om staden ska behålla 

marken eller sälja den när stadens mark ska tas i anspråk för 

ny bebyggelse. 

Staden bör generellt vara väldigt restriktiv med att sälja sin 

mark, och förstahandsvalet skall alltid vara att marken 

stannar i stadens ägo eftersom det innebär både kontroll och 

intäkter över tid. 

 

 

 Vid protokollet 

 Alva Matsdotter 
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